
Skolebestyrelsesmøde 
Tirsdag den 17. september - 2024 kl. 17.15 - 19.15                                     

Deltagere: Tina, Jane, Mia, Trine, Mette, Pia, Anette (Viceskoleleder), Lasse, 
Afbud: Sisse, Kathrine og Marie

Dagsorden: 
1. Godkendelse af referat

2. Orientering
a. Formand

Ingen punkter til orientering

b. Elevråd
Første møde afholdes først på tirsdag

c. Skoleleder
Vi har haft skoleudviklingssamtale, hvor Tina var med. Skolens 
udviklingsplan blev drøftet, og der blev kigget på diverse data.

Der er blevet ansat to pædagoger. Jesper der startede i mandags, og 
Rene der starter 1. oktober

3. Høringssvar Budget 2025 - 2028 (Se vedhæftede dokumenter)
a. Drøftelse og hovedpointer til høringssvaret

Det er svært at gennemskue, når man ikke ved, hvad der blev givet 
sidste år.
Det, der er tilført, bliver “spist” af lønstigninger, så budgettet går i nul.
4% af eleverne er segregerede fra dagtilbud, og budgettet passer til at 
ca 4% segregeres i alt, så der er ikke penge til at segregere fra 
skolerne.
Hvad er det for værdier, der er i skolepolitikken? De er ikke finansieret.
Positivt at vi ikke skal spare, og at det er et to-årigt budget.

b. Beslutning om proces
Tina laver et udspil, og sparrer med Lasse, hvorefter det sendes til alle, 
så man ved, hvad man er medafsender på.



4. Henvendelse til formandskabet om SoMe oplæg for 0. - 3. klasse  
a. Præsentation af tilbud

Er blevet kontaktet af noget, der hedder Flimmer, der tilbyder et gratis 
oplæg til forældre vedr. børns brug af sociale medier.

b. Beslutning om evt. videre proces
Kathrine og Tina undersøger tilbuddet yderligere

5. Skolebestyrelsens rolle (se vedhæftede slides)
a. Kort drøftelse

Udsættes til næste gang pga tre afbud
b. Evt. aftaler/beslutninger

6. Pædagogisk udvikling: De første tre uger af skoleåret 24/25
a. Præsentation af erfaringer v. LK

Eget team om egen årgang - overskrifterne var fællesskab og en mere 
motiverende og engagerende skoledag.
Vidt forskellige ting der er prøvet af.
Man så en noget mere aktiv skole - Himmelrummet var i gang hele 
tiden. Langt flere ture ud af huset. Man så mere lys i øjnene ved 
eleverne. 
Det var hårdt for lærerne at planlægge, og nogle elever savnede den 
vante hverdag.
Der er kommet input fra både elever og forældre efterfølgende. Langt 
overvejende positive tilbagemeldinger, men selvfølgelig også nogle 
negative ting.
De tre uger er blevet evalueret på et udviklingsmøde med lærerne.

b. Drøftelse og input
Hvordan kan forældrerepræsentanterne have en opgave ind i det 
efterfølgende.
Lasse og Tina planlægger en proces til næste bestyrelsesmøde.

7. Evt.
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